

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/394 有關校巴服務質素及來年乘搭校巴意向調查

敬啟者:

為了解我們的校巴服務質素及來年乘搭校巴意向,本校現透過電子方式發放一份問卷調查, 旨在了解您對於校巴服務的意見和建議。調查內容將涵蓋以下幾個方面:

1.過去一年校巴服務的滿意度

2.對未來月費調整的看法

3.服務改善建議

請家長於六月九日(星期日)或之前回覆本通告。如有查詢,請致電 2461 1555 與李靜儀主 任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年五月二十一日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025/394 Survey on School Bus Service Quality and Intentions for Next Academic Year

Dear Parents/Guardians,

In order to understand the quality of our school bus service and your intentions regarding its use next year, our school is conducting an electronic survey. This survey aims to gather your opinions and suggestions about the school bus service. The survey will cover the following aspects:

- 1. Satisfaction with the school bus service over the past year
- 2. Opinions on the adjustment of the monthly fee for the upcoming year
- 3. Suggestions for service improvements

Please respond to this notice by June 9th (Sunday) or earlier. If you have any enquiries, please contact Ms. Lee at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal May 21, 2025